
Zápisnica č. 1/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 7. 1. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Pavel Timár, Pavol Horváth 
 
Neprítomní:  Helena Žideková 
 
 
Program: 
 Kontrola plnenia úloh 
1. Vyhodnotenie dlhodobého zámeru rozvoja  STU za rok 2007 (pror. Petráš) 
2. Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja  STU na rok 2008 (pror. Petráš) 
3. Analýza činnosti CVT STU (pror. Finka) 
4. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Vyhodnotenie dlhodobého zámeru rozvoja  STU za rok 2007 (pror. Petráš) 
2) Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja  STU na rok 2008 (pror. Petráš) 
3) Správa o činnosti a hospodárení CVT s výhľadom na obdobie 2008-2011 (pror. Finka, 

prof. Horváth) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:   
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
Rektor STU Vladimír Báleš privítal všetkých prítomných, zaželal im všetko najlepšie do 
nového roku 2008 a predstavil priority vedenia STU na rok 2008 nasledovne: 

1) Zvládnutie komplexnej akreditácie 
2) Vytvorenie centier excelencie STU 
3) Začatie výstavby novej budovy FIIT STU 
4) Vypracovanie projektu a začiatok výstavby nového ŠD STU 
5) Implementácia ekonomického informačného systému Sofia na STU 
6) Zriadenie Ústavu manažmentu a Ústavu inžinierskych štúdií na STU 
7) Zriadenie Multimediálneho štúdia na STU 
8) Úspešné zvládnutie Univerziády 2008-01-16 Zriadenie Múzea STU 
9) Príprava reprezentačného plesu STU 2009 

 
 
Rektor STU ďalej uviedol, že vedenie STU navštívi v priebehu roka 2008 postupne všetky 
fakulty STU. Na spoločnom zasadnutí s vedením každej fakulty budú prerokované priority 
STU a aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja príslušnej fakulty. Po diskusii budú prijaté 
príslušné závery. Harmonogram návštev vedenia STU na jednotlivých fakultách zostaví Ing. 
Timár. Prvé stretnutie bude s vedením FA STU dňa 28.1.2008. 
 
 



Úloha V-STU č. 1/1/2008 
Rektor STU ukladá pánom prorektorom STU a pani kvestorke STU dodať Ing. Timárovi 
konkrétne body rokovania vedenia STU a KR STU do zostaveného harmonogramu rokovaní 
na prvý polrok 2008 ako aj plán svojej neprítomnosti na R-STU z dôvodu služobných ciest, 
konferencií a dovoleniek do 15.7.2008. 
Z: Všetci prorektori STU, kvestorka STU 
T: 20.1.2008 
 
 
K bodu 1 Vyhodnotenie dlhodobého zámeru rozvoja  STU za rok 2007 

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a poďakoval všetkým 

členom vedenia STU za dodané podklady potrebné pre spracovanie tohto 
vyhodnotenia a komentoval stručne jeho obsah. 

 
 
K bodu 2 Aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja  STU na rok 2008 

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a poďakoval všetkým 

členom vedenia STU za dodané podklady. 
Rektor Báleš: Materiál treba doplniť o aktualizáciu resp. zosúladenie legislatívnych noriem 

STU s novelou zákona o VŠ, Zákonníka práce ako aj odporúčaniami 
hodnotiteľov EUA. 

 
Úloha V-STU č. 2/1/2008 
Rektor STU ukladá doručiť prorektorovi Petrášovi pripomienky k vyhodnoteniu DZR STU za 
rok 2007 a k aktualizácii dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2008 podľa jednotlivých 
rezortov. 
Z: Všetci prorektori STU, kvestorka STU 
T: 11.1.2008 
 
 
K bodu 3 Analýza činnosti CVT STU (pror. Finka, prof. Horváth) 
  
Pror. Finka: Uviedol predložený písomný materiál a požiadal o podrobnejšie informácie 

riaditeľa CVT STU prof. Horvátha. 
Prof. Horváth: Podrobne informoval o situácii CVT v jednotlivých oblastiach činnosti. 

Zameral sa hlavne na zdôvodnenie tých oblastí, kde CVT navrhuje nové 
pracovné pozície. 

Pror. Janíček: Nakoľko sa jedná o výhľadový materiál až do roku 2011, v predloženom 
materiále mu chýba investičná činnosť týkajúca sa CVT STU v tomto období. 
Požiadal dopracovať materiál o informácie za 2 roky dozadu pre porovnanie. 

Pror. Kalužný: V AIS chýba modul pre celoživotné vzdelávanie. Tlač dokumentov pre 
štúdium sa bude robiť na oddelení vzdelávania. Na začiatku požaduje 
spoluprácu s CVT STU. 

Pror. Petráš: Opýtal sa na stav centrálneho registra profesorov a docentov a ako je to 
s univerzálnosťou OLIBU a postavením FCHPT v tomto smere. 

 2



Odpoveď: Register prof. a doc. Je možný už aj teraz v AIS, OLIB bude 
nahradený novým softvérom, ktorý dalo vypracovať MŠ SR na evidenciu 
publikačnej činnosti. KIB bude smerovať k zániku, postupne ho nahradí AIS. 
Softvér na registratúru beží od 1.1.2008 pilotne na MTF STU a rektoráte 
STU, následne bude rozšírený na všetky fakulty STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Zadal otázku, akým spôsobom sa budú racionalizovať činnosti na univerzite 
v oblasti ekonomiky a vzdelávania použitím nového AIS a Sofie. V materiále 
mu chýba zmienka o softvére na správu majetku. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/1/2008 
Vedenie STU prerokovalo predložený materiál a schvaľuje 7 nových pracovných miest pre 
CVT STU – títo pracovníci sa budú venovať iba AIS, budú pracovať na fakultách STU, budú 
riadení z CVT STU a platení z rozpočtu STU. Okrem toho vedenie STU schválilo pre CVT 
STU 1 nové pracovné miesto pre oddelenie PAM a 1 nové pracovné miesto pre oddelenie 
správy DBS. 
 
 
K bodu 4 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

Zaujímal sa o podrobnosti okolo centrálnej databázy študentov. 
Odpovedal pror. Kalužný: z MŠ SR sme dostali informácie, na STU máme 225 takých 
študentov, ktorí študujú na viac ako 1 VŠ. Túto situáciu je potrebné vyriešiť do konca 
februára 2008. 

 
2) Prorektor Finka: 

Informoval ako pokračuje príprava spisu pre komplexnú akreditáciu. Dané termíny 
nesplnili až 4 fakulty. Rektor bude hovoriť osobne s dekanmi týchto fakúlt. 

 
3) Prorektor Kalužný: 

- Informoval, že CKP STU bude dňa 27.2.2008 organizovať 2. workshop pod názvom 
„Absolvent STU a prax“ v priestoroch prízemia FCHPT STU. 

- Požiadavka na dofinancovanie úpravy plavárne na FEI STU a telocvične na FCHPT 
STU z dôvodov Univerziády 2008 už bola odoslaná na MŠ SR. 

 
4) Prorektor Redhammer: 

- Návrhy z fakúlt na nových členov do komisie VEGA budú schvaľované vedeckou 
radou STU per rolam. 

- Odoslal na fakulty materiály ohľadom rozvoja STU na najbližšie obdobie. 
 
Uznesenie V-STU č. 2/1/2008 
Vedenie STU súhlasí s návrhom rektora STU, aby workshop za účasti všetkých orgánov 
univerzity aj fakúlt s témou rozvoja STU na najbližšie obdobie bol dňa 22.1.2008 o 14:00 
hodine v aule Dionýza Ilkoviča na Mýtnej ulici v Bratislave. 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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